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Mere biodiversitet på vores græsplæner ved Borgmester Jensens alle  

 

Hvis vi laver afgrænset områder på vores græsplæner, kunne vi 
lave beplantning, som gerne skulle kunne fremme 
biodiversiteten i vores område 

Vi har gode muligheder for at få stø e fra Københavns 
Kommune, hvor der er puljer der kan søges  

Konkret forslag: At der nedsæ es et udvalg, der kan arbejde 
med denne opgave, og vi i igangsæ er arbejdet med 
biodiversitet l foråret 

  

 

 

I øvrigt, hvor er det en fornøjelse at se vores fine gård med flo e blomster, æbletræ og 
bøgehække mm. Tak l alle der er med l at gøre en forskel, som vi alle har muligheder for 
at glæde os over 

 

 

 

Med venlig hilsen  

Navn og adresse fjernet i henhold til regelsæt 
  


